
              

             

                

             

 

 

 

 

     
 

 
 

 

發展項目的鳥瞰照片 
Aerial Photograph of the Development 
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此鳥瞰照片並不覆蓋本空白範圍。 
This blank area falls outside the coverage of the relevant aerial photograph. 

N

裕雅苑 
Yu Nga Court

摘錄自地政總署測繪處於 2022年 12月 20日在 6,900呎飛行高度拍攝之鳥瞰照片，照片編號為 E177101C。
照片由香港地理數據站提供，香港特別行政區政府為知識產權擁有人。 

Adopted from part of the aerial photograph taken by the Survey and Mapping Office of the Lands 

Department at a flying height of 6,900 feet, photo no. E177101C, dated 20 December 2022. 

The photograph is provided by the Hong Kong GeoData Store and intellectual property rights are 

owned by the Government of the HKSAR.

註: 
1. 該發展項目的鳥瞰照片之副本可於房委會客務中心開放時間內免費查閱。 
2. 由於該發展項目的邊界不規則的技術原因，此鳥瞰照片所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》所要求顯示的

範圍。 

Notes: 

1. Copy of the aerial photograph of the Development is available for free inspection during opening hours at the 

HA Customer Service Centre. 

2. The aerial photograph may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand 

Sales) Ordinance due to the technical reason that the boundary of the Development is irregular. 
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此鳥瞰照片並不覆蓋本空白範圍。 
This blank area falls outside the coverage of

the relevant aerial photograph. 

N

裕雅苑 
Yu Nga Court

摘錄自地政總署測繪處於 2022年 12月 20日在 6,900呎飛行高度拍攝之鳥瞰照片，照片編號為 E177098C。
照片由香港地理數據站提供，香港特別行政區政府為知識產權擁有人。 

Adopted from part of the aerial photograph taken by the Survey and Mapping Office of the Lands 

Department at a flying height of 6,900 feet, photo no. E177098C, dated 20 December 2022. 

The photograph is provided by the Hong Kong GeoData Store and intellectual property rights are 

owned by the Government of the HKSAR.

註: 
1. 該發展項目的鳥瞰照片之副本可於房委會客務中心開放時間內免費查閱。 
2. 由於該發展項目的邊界不規則的技術原因，此鳥瞰照片所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》所要求顯示的

範圍。 

Notes: 

1. Copy of the aerial photograph of the Development is available for free inspection during opening hours at the 

HA Customer Service Centre. 

2. The aerial photograph may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand 

Sales) Ordinance due to the technical reason that the boundary of the Development is irregular. 



Pamphlet

發展項目的鳥瞰照片
Aerial Photograph of the Development

摘錄自地政總署測繪處於2022年2月26日在6,000呎飛行高度拍攝之鳥瞰照片，照片編號為
E151933C。
照片由香港地理數據站提供，香港特別行政區政府為知識產權擁有人。

Adopted from part of the aerial photograph taken by the Survey and Mapping Office of the

Lands Department at a flying height of 6,000 feet, photo no. E151933C, dated 26 February

2022.

The photograph is provided by the Hong Kong GeoData Store and intellectual property rights

are owned by the Government of the HKSAR.

註:
1. 賣方建議買方到該發展項目作實地考察，以對該發展項目、其周邊地區環境及附近的公共設施有較佳的了解。

2. 由於該發展項目的邊界不規則的技術原因，此圖所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》所要求顯示的
範圍。

3. 政府可根據《城市規劃條例》，隨時更改分區計劃大綱圖。

4.在售樓說明書印製日期適用的最新版本的分區計劃大綱圖可於房委會客務中心開放時間內免費查閱。

Notes

The

surrounding environment and the public facilities nearby.

1.

2.

3.

註:
1. 該發展項目的鳥瞰照片之副本可於房委會客務中心開放時間內免費查閱。
2. 由於該發展項目的邊界不規則的技術原因，此鳥瞰照片所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》所要求

顯示的範圍。

Notes:

1. Copy of the aerial photograph of the Development is available for free inspection during opening hours at

the HA Customer Service Centre.

2. The aerial photograph may show more than the area required under the Residential Properties

(First-hand Sales) Ordinance due to the technical reason that the boundary of the Development is

irregular.

裕雅苑
Yu Nga Court

Yu Nga (Aerial Photo 1)

Revision Date: 6 February 2023

Revision Date: 16 February 2022

             

             

             

               

            

             

              

             

                

             

 

 

 

     
 

 
 

 

發展項目的鳥瞰照片 
Aerial Photograph of the Development 

此
鳥
瞰
照
片
並
不
覆
蓋
本
空
白
範
圍
。

 
T

h
i
s
 
b

l
a

n
k
 
a

r
e

a
 
f
a

l
l
s
 
o

u
t
s
i
d

e
 
t
h

e
 
c
o

v
e

r
a

g
e

 
o

f
 
t
h

e
 
r
e

l
e

v
a

n
t
 
a

e
r
i
a

l
 
p

h
o

t
o

g
r
a

p
h

.
 

N

裕雅苑 
Yu Nga Court

摘錄自地政總署測繪處於 2022年 12月 20日在 6,900呎飛行高度拍攝之鳥瞰照片，照片編號為 E176922C。
照片由香港地理數據站提供，香港特別行政區政府為知識產權擁有人。 

Adopted from part of the aerial photograph taken by the Survey and Mapping Office of the Lands 

Department at a flying height of 6,900 feet, photo no. E176922C, dated 20 December 2022. 

The photograph is provided by the Hong Kong GeoData Store and intellectual property rights are 

owned by the Government of the HKSAR.

註: 
1. 該發展項目的鳥瞰照片之副本可於房委會客務中心開放時間內免費查閱。 
2. 由於該發展項目的邊界不規則的技術原因，此鳥瞰照片所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》所要求顯示的

範圍。 

Notes: 

1. Copy of the aerial photograph of the Development is available for free inspection during opening hours at the 

HA Customer Service Centre. 

2. The aerial photograph may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand 

Sales) Ordinance due to the technical reason that the boundary of the Development is irregular. 



Pamphlet

發展項目的鳥瞰照片
Aerial Photograph of the Development

發展項目的鳥瞰照片
Aerial Photograph of the Development

摘錄自地政總署測繪處於2022年2月26日在6,000呎飛行高度拍攝之鳥瞰照片，照片編號為
E151933C。
照片由香港地理數據站提供，香港特別行政區政府為知識產權擁有人。

Adopted from part of the aerial photograph taken by the Survey and Mapping Office of the

Lands Department at a flying height of 6,000 feet, photo no. E151933C, dated 26 February

2022.

The photograph is provided by the Hong Kong GeoData Store and intellectual property rights

are owned by the Government of the HKSAR.

註:
1. 賣方建議買方到該發展項目作實地考察，以對該發展項目、其周邊地區環境及附近的公共設施有較佳的了解。

2. 由於該發展項目的邊界不規則的技術原因，此圖所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》所要求顯示的
範圍。

3. 政府可根據《城市規劃條例》，隨時更改分區計劃大綱圖。

4.在售樓說明書印製日期適用的最新版本的分區計劃大綱圖可於房委會客務中心開放時間內免費查閱。

Notes:

The Vendor advises purchasers to conduct on-site visit for a better understanding of the Development, its

surrounding environment and the public facilities nearby.

1.

The plan may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales)

Ordinance due to the technical reason that the boundary of the Development is irregular.

2.
The Government may revise the Outline Zoning Plan in accordance with the Town Planning Ordinance as

and when necessary.

3.

The latest version of Outline Zoning Plan as at the date of printing of the sales brochure is available for

free inspection during opening hours at the HA Customer Service Centre.

註:
1. 該發展項目的鳥瞰照片之副本可於房委會客務中心開放時間內免費查閱。
2. 由於該發展項目的邊界不規則的技術原因，此鳥瞰照片所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》所要求

顯示的範圍。

Notes:

1. Copy of the aerial photograph of the Development is available for free inspection during opening hours at

the HA Customer Service Centre.

2. The aerial photograph may show more than the area required under the Residential Properties

(First-hand Sales) Ordinance due to the technical reason that the boundary of the Development is

irregular.
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Yu Nga (Aerial Photo 1)

Revision Date: 6 February 2023

Revision Date: 16 February 2022
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摘錄自地政總署測繪處於2022年12月20日在6,900呎飛行高度拍攝之鳥瞰照片，照片編號為E176922C。
照片由香港地理數據站提供，香港特別行政區政府為知識產權擁有人。

Adopted from part of the aerial photograph taken by the Survey and Mapping Office of the Lands

Department at a flying height of 6,900 feet, photo no. E176922C, dated 20 December 2022.

The photograph is provided by the Hong Kong GeoData Store and intellectual property rights are

owned by the Government of the HKSAR.

註:
1. 該發展項目的鳥瞰照片之副本可於房委會客務中心開放時間內免費查閱。
2. 由於該發展項目的邊界不規則的技術原因，此鳥瞰照片所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》所要求顯示的

範圍。

Notes:

1. Copy of the aerial photograph of the Development is available for free inspection during opening hours at the

HA Customer Service Centre.

2. The aerial photograph may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand

Sales) Ordinance due to the technical reason that the boundary of the Development is irregular.
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此鳥瞰照片並不覆蓋本空白範圍。 
This blank area falls outside the coverage of

the relevant aerial photograph. 
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裕雅苑 
Yu Nga Court

摘錄自地政總署測繪處於 2022年 12月 20日在 6,900呎飛行高度拍攝之鳥瞰照片，照片編號為 E176920C。
照片由香港地理數據站提供，香港特別行政區政府為知識產權擁有人。 

Adopted from part of the aerial photograph taken by the Survey and Mapping Office of the Lands 

Department at a flying height of 6,900 feet, photo no. E176920C, dated 20 December 2022. 

The photograph is provided by the Hong Kong GeoData Store and intellectual property rights are 

owned by the Government of the HKSAR.

註: 
1. 該發展項目的鳥瞰照片之副本可於房委會客務中心開放時間內免費查閱。 
2. 由於該發展項目的邊界不規則的技術原因，此鳥瞰照片所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》所要求顯示的

範圍。 

Notes: 

1. Copy of the aerial photograph of the Development is available for free inspection during opening hours at the 

HA Customer Service Centre. 

2. The aerial photograph may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand 

Sales) Ordinance due to the technical reason that the boundary of the Development is irregular. 


	20231122_Yu Nga_min-site_aerial photo 1
	20231122_Yu Nga_min-site_aerial photo 2
	20231122_Yu Nga_min-site_aerial photo 3
	20231122_Yu Nga_min-site_aerial photo 4




Accessibility Report





		Filename: 

		20231122_Yu Nga_min-site_aerial photo.pdf









		Report created by: 

		



		Organization: 

		







[Enter personal and organization information through the Preferences > Identity dialog.]



Summary



The checker found problems which may prevent the document from being fully accessible.





		Needs manual check: 2



		Passed manually: 0



		Failed manually: 0



		Skipped: 1



		Passed: 25



		Failed: 4







Detailed Report





		Document





		Rule Name		Status		Description



		Accessibility permission flag		Passed		Accessibility permission flag must be set



		Image-only PDF		Passed		Document is not image-only PDF



		Tagged PDF		Passed		Document is tagged PDF



		Logical Reading Order		Needs manual check		Document structure provides a logical reading order



		Primary language		Failed		Text language is specified



		Title		Failed		Document title is showing in title bar



		Bookmarks		Passed		Bookmarks are present in large documents



		Color contrast		Needs manual check		Document has appropriate color contrast



		Page Content





		Rule Name		Status		Description



		Tagged content		Passed		All page content is tagged



		Tagged annotations		Passed		All annotations are tagged



		Tab order		Passed		Tab order is consistent with structure order



		Character encoding		Passed		Reliable character encoding is provided



		Tagged multimedia		Passed		All multimedia objects are tagged



		Screen flicker		Passed		Page will not cause screen flicker



		Scripts		Passed		No inaccessible scripts



		Timed responses		Passed		Page does not require timed responses



		Navigation links		Passed		Navigation links are not repetitive



		Forms





		Rule Name		Status		Description



		Tagged form fields		Passed		All form fields are tagged



		Field descriptions		Passed		All form fields have description



		Alternate Text





		Rule Name		Status		Description



		Figures alternate text		Failed		Figures require alternate text



		Nested alternate text		Passed		Alternate text that will never be read



		Associated with content		Passed		Alternate text must be associated with some content



		Hides annotation		Passed		Alternate text should not hide annotation



		Other elements alternate text		Passed		Other elements that require alternate text



		Tables





		Rule Name		Status		Description



		Rows		Passed		TR must be a child of Table, THead, TBody, or TFoot



		TH and TD		Passed		TH and TD must be children of TR



		Headers		Passed		Tables should have headers



		Regularity		Passed		Tables must contain the same number of columns in each row and rows in each column



		Summary		Skipped		Tables must have a summary



		Lists





		Rule Name		Status		Description



		List items		Passed		LI must be a child of L



		Lbl and LBody		Passed		Lbl and LBody must be children of LI



		Headings





		Rule Name		Status		Description



		Appropriate nesting		Failed		Appropriate nesting










Back to Top



